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1. Opening 
De voorzitter opent om 19.32 uur de vergadering en heet iedereen welkom.  
Er zijn 30 leden aanwezig, 11 leden zijn om verschillende reden niet aanwezig.  
Een bijzonder welkom is er voor Lies Saman, Ko Geschiere en Patrick van den Boom (afwezig 
ivm werkzaamheden), die recentelijk zijn toegetreden binnen de vereniging als chauffeur. Zij 
stellen zich kort voor. 
 
2. Mededelingen 

 De voorzitter geeft aan dat er voor iedereen nog een versnapering is om mee naar 
huis te nemen. 

 Er wordt een oorkonde uitgereikt aan Jan Euser, Wim Wamelink, Fred Schonis en Ton 
van Dijke. De oorkonde, getekend door de gedeputeerde Harry van der Maas,  wordt 
verstrekt omdat deze leden er inmiddels 10 jaar hebben opzitten bij de vereniging.  

 Op 24 september 2025 is onze vereniging aan de beurt om de zomerborrel voor alle 
BBV’en te organiseren. Het programma en de uitnodiging volgen t.z.t. 

 Op verzoek van Schouwen heeft Connexxion de vergoeding voor het wassen van de 
bussen aangepast naar € 15,- per bus. Gerard kan hier wel mee leven.  

 De gezamenlijke vergadering van alle BBV’en is gepland op 27 maart 2025. Corine zal 
deze bijwonen. 

 Op zaterdag 19 juli 2025 is er weer een gezellig samenzijn op de Club Jeu De Boules in 
Middelburg. Voor een spelletje Boules en een heerlijke BBQ. 

 
3. Verslagen 
Het verslag van de ledenvergadering op 09 november 2024 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Bij punt 8 wordt nog aangegeven dat de parkeerplaats bij de Kreek is geregeld en dat Joep 
inmiddels een timetabel van de 569 met grote cijfers heeft ontvangen. 

 
4. Financiën 

 De eindafrekening 2024 is door de kascommissie, Kris en Eddy, gecontroleerd en in 
orde bevonden. De vergadering dechargeert Corine en dank haar voor het geleverde 
werk 

 Aangezien Kris nu bestuurslid is en Eddy is gestopt zijn er twee nieuwe kascontrole 
commissie leden nodig. Cor Alewijnse en Rob Sjouke melden zich hiervoor aan. 
Waarvoor dank.  

 De subsidie van de Provincie is ontvangen conform de aanvraag. 
 
5. Reizigersaantallen 2024. 
Het ontvangen overzicht van de reizigersaantallen 2024 wordt voor kennisgeving 
aangenomen. Willem geeft aan dan de getallen niet juist kunnen zijn omdat het regelmatig 
voorkomt dat het systeem niet werkt of uitvalt en dat reizigers dan dus niet geteld worden. 
Er zijn meer chauffeurs die dit bevestigen. Theo geeft aan dat als de accessoire accu te laag 



 

 

Verslag Ledenvergadering BBV Walcheren 24 maart 2025 

 

 
2 

in spanning is het systeem ook op tilt gaat. Wellicht is dit te wijten aan kinderziektes van de 
nieuwe bussen. Aangeraden wordt om de voorkomende gevallen te blijven melden bij het 
ROV. 
 
Gerben vraagt of er ook naar een trend gekeken wordt van de aantallen passagiers. Voor 
zover het bestuur het kan nagaan is dit niet het geval. 
 
6. Declarabele kilometers 
Voor de duidelijkheid en om misverstanden te voorkomen geeft de voorzitster aan dat er 
twee soorten kilometers gedeclareerd mogen worden. Dit zijn: 

 Woon-werk kilometers, dus van de woon- of verblijfplaats naar de stalling 
(Diodeweg of de Kreek). 

 Gemaakte kilometers i.v.m. de medische keuring. Deze keuring dient daarbij wel op 
Walcheren plaats te vinden.  

Kilometers naar ledenvergaderingen of evenementen zijn dus niet declarabel. 
 
7. Rondvraag en delen ervaringen 

 Cor vraagt of er een elastiek in de nieuwe bussen zit om rollators vast te zetten. 
Diverse chauffeurs bevestigen dat dit inderdaad het geval is. 

 Karel stelt voor een kaart naar Bob te sturen in verband met zijn ziekenhuis opname. 
Corine verzorgt dit. 

 Dimitri vraagt zich af hoe de mobilofoon werkt in de bus. Met het blauwe knopje zet 
je hem aan. Dan kun je met de bussen die in de buurt zijn communiceren. 

 Theo P heeft geconstateerd dat er diverse halteborden groen zijn uitgeslagen en 
bijna niet meer leesbaar zijn. Inmiddels heeft er een schoonmaakactie 
plaatsgevonden. Nog voorkomende gevallen melden bij het ROV. 

 Het is Lies opgevallen dat de nieuwe bussen ingericht zijn om een rolstoel mee te 
nemen. Hier mogen wij echter geen gebruik van maken, buurtbussen nemen geen 
rolstoelen mee. 

 Ko vraagt of er al iets bekend is van de Flex bussen. Dat is niet het geval. Wellicht dat 
in de bijeenkomst met de Zeeuwse BBV’en hier meer over bekend wordt. 

 Ton vraagt of de chauffeurs die op dinsdagochtend rijden de kilometerstanden van 
de 4 bussen willen doorgeven via de app of via de mail. 

 Willem geeft nogmaals aan dat het app verkeer kritisch gebruikt dient te worden. 

 Lekke banden melden bij het ROV. Het ROV bedoelt met de coördinator de MER en 
niet Corine. 

 
8. Sluiting 
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de vergadering om 
20.17 en nodigt iedereen uit voor een drankje. 


